
Protokół Nr XIII/2019
z Sesji Rady Gminy Wilczyce

z dnia 18 grudnia 2019 r.

Sesja zwołana została zgodnie z art. 20 ust. I ustawy z dnia 8 marca 1990 r.
o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U.z 2019 r. poz.506 z późno zm).
Obrady rozpoczęto o godz. 10:00 w budynku Centrum Kultury w Wilczycach.
W sesji uczestniczyli: radni, sołtysi, goście zaproszeni (listy obecności w załączeniu
do protokołu).
Do chwili wyboru Przewodniczącego Rady Gminy obradom przewodniczył radny
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Chmiel, protokołowała przebieg obrad
Pani Alicja Król - insp. ds. obsługi Rady Gminy.
Wiceprzewodniczący otwierając XIII Sesję Rady Gminy poinformował, że na
podstawie art. 20 ust 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym
(tj. Dz. U. z 2019 I: poz. 506). Obrady Rady Gminy są transmitowane i utrwalane
za pomocą urządzeń rejestrujących obraz idźwięk. Nagrania obrad są udostępniane
IV Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny
sposób zwyczajowo przyjęty.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy powitał radnych, Wójta Gminy, Sekretarza
Gminy, Skarbnika Gminy, sołtysów, gości zaproszonych, pracowników Urzędu
Gminy, jednostek organizacyjnych oraz stwierdził, że obrady są prawomocne.
W Sesji uczestniczyło 14 radnych na ogólną liczbę 15 radnych.
Nieobecny na Sesji Rady Gminy radny Kazimierz Płaza.

Pkt. 3

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek
obrad:
l) Otwarcie Sesj i i powitanie.
2) Stwierdzenie quorum.
3) Zatwierdzenie porządku obrad.
4) Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy.
5) Informacja Wójta Gminy z działalności między Sesjami.
6) Wybór Przewodniczącego Rady Gminy Wilczyce.
a) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy

7) Opinia komisji o projektach uchwał na Sesję Rady Gminy.
8) Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:
a) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wilczyce na 2019 rok,
b) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego
nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za
kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach dla których organem
prowadzącym jest Gmina Wilczyce na 2020 rok.

c) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywani Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok.

d) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy
Wilczyce z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa

1

\



w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku
publicznego i o wolontariacie na 2020 rok.

9) Wolne wnioski i informacje.
10) Sprawy różne.
11)Zakończenie obrad.

Ad.3

Radny Edward Trznadel odniósl się do spraw technicznych Sesji nawiązał do
ustawienia mikrofonu na Sesji Rady Gminy, powiedział, że osoby przemawiające
przy mównicy są dobrze słyszane, natomiast jest mała słyszalność pozostałych
przemawiających osób łącznie z Przewodniczącym Rady, w związku z tym radny
zaproponował aby wszyscy zabierający głos na Sesji Rady korzystali z mównicy.

Innych propozycji do spraw technicznych radni nie zgłosili i nie wnieśli uwag do
przedstawionego porządku obrad.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przedstawiony porządek
obrad. Za zatwierdzeniem porządku obrad głosowało 14 radnych (wykaz głosowania
imiennego w załączeniu do niniejszego protokołu) .

Ad.4

Wiceprzewodniczący Rady Gminy przystąpił do realizacji 4 punktu porządku obrad
- przyjęcia protokołu z poprzedniej Sesji Rady Gminy.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy poinformował, że Protokół z XII Sesji Rady
Gminy z dnia 25 listopada 2019 r. znajduje się do wglądu u insp. ds. obsługi Rady
Gminy, jest opublikowany na stronie internetowej Urzędu Gminy w BlP. Każdy
zainteresowany może zapoznać się z treścią protokołu. Radni nie wnieśli uwag, nie
wnioskowali o odczytanie protokołu. Za przyjęciem protokołu głosowałol4 radnych
(wykaz głosowania imiennego w załączeniu do niniejszego protokołu).

Ad.5

Wiceprzewodniczący Rady Gminy przystąpił do realizacji 5 punktu porządku obrad
Informacji Wójta z działalności między sesjami.

Wójt Gminy poinformował, że otrzymaliśmy pozwolenie na budowę chodnika i
wyłożenie kostki na placu przed budynkiem Urzędu Gminy. W tym roku nie
zdążymy zrealizować tego zadania, w związku z tym realizacja zadanie będzie
przełożona na rok przyszły.
W Urzędzie Marszałkowskim podpisana została umowa na dofinansowanie Klubu
Seniora. Zadanie realizowane będzie w przyszłym roku. Z uwagi na remont budynku
przełożony został termin rozpoczęcia funkcjonowanie Klubu Seniora na początek
maja 2020 r.

2



Następnie Wójt Gminy poinformował, ze otrzymaliśmy decyzję na rozbiórkę
budynku świetlicy wiejskiej w miejscowości Dacharzów. Jest propozycja aby
zakupić nowy kontener, początkiem stycznia wykonalibyśmy prace rozbiórkowe
i uporządkowanie terenu pod nowy kontener.
Następnie Wójt Gminy poinformował, że Komisja z Urzędu Wojewódzkiego
przeprowadziła weryfikację zgłoszonych do odbudowy dróg popowodziowych.
Zgłoszonych mamy 26 dróg. Jeszcze nie otrzymaliśmy ostatecznego protokołu
komisji.
Wójt Gminy poinformował, że uczestniczyliśmy w uroczystości 100 - lecia
mieszkańca naszej gminy. W uroczystości uczestniczyli przedstawiciele KRUS
i przedstawiciel Urzędu Wojewódzkiego.
Następnie Wójt Gminy poinformował, ze w najbliższym czasie będzie przekazanie
na stan majątku Gminy budynku w którym mieściła się Szkoła Podstawowe
w miejscowości Radoszki. Podejmujemy rozmowy i działania w kierunku
zagospodarowania tego budynku.
Wójt Gminy podziękował radnym, sołtysom i tym wszystkim którzy przyczynili się
do zorganizowania V edycji uroczystości spotkania Mikołajkowego" Mikołaj
odwiedza dzieci z terenu gminy Wilczyce".

Pkt. 6

Wiceprzewodniczący Rady Gminy przystąpił do realizacji pkt. 6 porządku obrad -
Wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Wilczyce podp. a) podjęcie uchwały
w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy

Poinformował, że wybór Przewodniczącego Rady Gminy odbywa się w sposób tajny.
Jest przystosowany program do głosowania tajnego, głosowanie wyboru
Przewodniczącego Rady Gminy odbędzie się przy użyciu przyrządów do głosowania

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów
na Przewodniczącego Rady Gminy.

Radny Grzegorz Burek na Przewodniczącego Rady Gminy zgłosił radnego Jana
Roźmieja.

Radny Jan Roźmiej wyraził zgodę na kandydowanie.

Innych propozycji radni nie zgłosili.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy poinformował , że na Przewodniczącego Rady
Gminy zgłoszony został radny Jan Ryszard Roźmiej.

Radny Edward Trznadel zwrócił się do radnego Jana Roźmieja kandydata na
Przewodniczącego Rady Gminy z zapytaniem, czy zobowiązuje się w miesiącu
styczniu-lutym przeprowadzić szkolenie radnych w zakresie działalności samorządu.
Następnie powiedział, że radny wykonuje usługi przewozowe na rzecz szkoły,
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sportowców, czy jest wykładnia prawna Biura Prawnego Urzędu Wojewódzkiego,
czy nie ma kolizji prawnej w tym zakresie.

Na zapytanie radnego Edwarda Trznadla" że radny wykonuje usługi przewozowe
Wójt Gminy wyjaśnił, że to tak nie jest, działalność gospodarczą prowadzi żona
radnego, więc radny Jan Roźmiej nie prowadzi działalności gospodarczej na terenie
Gminy więc może je wykonywać i ograniczeń w tym zakresie nie ma. Natomiast
jeżeli chodzi o szkolenia radnych należy do decyzji radnego.

Radny Jan Roźmiej powiedział, że zobaczymy jaka będzie potrzeba w tym zakresie.

Radny Edward Trznadel powiedział, że po to zapytał, wie że radny Roźmiej nie
prowadzi jako takiej działalności tylko tą działalność prowadzi jego żona, ale radny
Roźmiej jest w jakiejś formie zatrudniony w Firmie, która pracuje na rzecz gminy.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy poinformował, że Wójt Gminy wyjaśnił już tą
kwestię.

Radny Trznadel powiedział, że jest od tego Biuro prawne w Urzędzie
Wojewódzkim, aby wyjaśniło tą kwestię.

Wójt Gminy, poinformował, że jeżeli są wątpliwości w tym zakresie co do prawa,
korzystamy z pomocy radcy prawnego, jeżeli takie sytuacje są dlaczego to ma
wyjaśniać Biuro Prawne Wojewody. Biuro Prawne Wojewody sprawuje nadzór nad
legalnością podejmowanych uchwał, natomiast działalność prowadzi żona radnego
ale ta firma nie prowadzi działalności przewozowej na terenie Gminy. Przetarg na
usługi przewozowe wygrała zupełnie inna Firma i nieraz korzysta z pomocy
radnego, ale to jest sprawa tylko tej firmy.

Radny Jan Roźmiej wyjaśnił, że żona prowadzi Firmę, jest podwykonawcą w innej
firmie, jest dozwolone, nie ma w tym zakresie żadnej kolizji.

Radny Adam Krakowiak zadał pytanie radnemu "kolego radny me wstydź SIę
powiedz ile chciałbyś zarabiać".

Radny .Jan Roźmiej odpowiedział, że Rada ustala diety dla radnych, ale nie więcej
niż były przewodniczący Adam Krakowiak.

o godz. 10:29 Wiceprzewodniczący Rady Gminy ogłosił 5 min przerwy.

Po przerwie o godz 10:37 Wiceprzewodniczący Rady Gminy wznowił obrady
XIII Sesji Rady Gminy Wilczyce przystępując do realizacji pkt. 6 porządku obrad _
Wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Wilczyce podp. a) podjęcie uchwały
w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy.
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy poinformował, że na Przewodniczącego Rady
Gminy zgłoszony został radny Jan Roźmiej.

Zwrócił się do ra nych o oddanie głosu poprzez o nacIsmęcie klawisza w celu
dokonania wyboru radnego Jana Roźmieja na Przewodniczącego Rady Gminy.

Radny Edward Trznadeł powiedział, że głosowanie jest tajne.

Sekretarz Gminy powiedziała, że głosowanie jest tajne.

Wójt Gminy wyjaśnił, że głosowanie jest tajne przez system, ponieważ system
umożliwia przeprowadzenie głosowania tajnego.

Radny Edward Trznadel powiedział, że do tej pory wybór Przewodniczącego Rady
przeprowadzony był w głosowaniu tajnym przez powołaną komisję skrutacyjną.

Wójt Gminy powiedział, że jeżeli jest wątpliwość w tej sprawie to może
przegłosować w głosowaniu tajnym przez komisje skrutacyjną, ale system umożliwia
przeprowadzenie głosowania tajnego.

Radny Edward Trznadel powiedział, że nie róbmy czegoś co robiliśmy do tej
pory, jeżeli do tej pory głosowanie odbywało się na Przewodniczącego tajnie, to nie
możemy dziś zmieniać system głosowania, nie może tak być.

Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że wyboru Jana Roźmieja na
Przewodniczącego Rady Gminy dokonamy tajnie, głosowanie tajne odbędzie się
przy pomocy przyrządów do głosowania więc zwrócił się do radnych o oddanie
głosu poprzez naciśnięcie klawisza.

Głosowanie zostało przeprowadzone w trybie tajnym, bezwzględna większością
głosów ustawowego składu rady - radni nie oddali głosu w określonym czasie.

Z uwagi na nieoddanie przez radnych głosu w pierwszym głosowaniu została
przeprowadzona reasumpcja głosowania .Głosowanie zostało przeprowadzone
w trybie tajnym, bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady.
Za wyborem Jana Roźmieja na Przewodniczącego Rady Gminy głosowało
10 radnych, 4 mdnych nie wzięło udziału w głosowaniu.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy ogłosił 5 min przerwy.

Po przerwie Wiceprzewodniczący Rady Gminy wznowił obrady XIII Sesji Rady
gminy przystępując do realizacji pkt 6 porządku obrad podp .. a) podjęcie uchwały
w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy poinformował, że wynik głosowania tajnego
stanowi wynik podjęcia uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy.
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Radni podjęli Uchwałę Nr XIII/102/ 2019 Rady Gminy Wilczyce w sprawie wyboru
Przewodniczącego Rady Gminy (wynik głosowania tajnego w załączeniu do
niniejszej uchwały).

Uchwała wraz z wynikiem głosowania tajnego w załączeniu do niniejszego
protokołu.

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Chmiel pogratulował
wyboru i przekazał prowadzenie obrad nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady
Gminy Janowi Roźmiejowi.

Przewodniczący Rady Gminy Jan Roźmiej podziękował za wybór na funkcję
Przewodniczącego Rady Gminy.

Pkt. 7

Przewodniczący Rady Gminy Jan Roźmiej poinformował, że kolejnym punktem
porządku obrad jest punktu 7 - opinii komisji o projektach uchwał na Sesję Rady
Gminy.
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił Się do Przewodniczących komisji
o przedstawienie protokołów z posiedzenia.

Radny Ziemowit Skórski - Z-ca Przewodniczącego komisji gospodarki
finansowej ... przedstawił Protokół Nr 6/2019 z dnia 10 grudnia 2019 r. z posiedzenia
komisji gospodarki finansowej, rolnictwa, drogownictwa, promocji i rozwoju
gospodarczego (protokół w załączeniu do niniejszego protokołu)

Radny Jan Juda - Przewodniczący komisji ochrony środowiska ... przedstawił
Protokół Nr 5/2019 z dnia 16.12.2019 r. z posiedzenia komisji ochrony środowiska,
oświaty, kultury, sportu, zdrowia, spraw socjalnych i porządku publicznego
(protokół w załączeniu do niniejszego protokołu).

Pkt.8

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do realizacji kolejnego 8 punktu porządku
obrad - rozpatrzenia projektów i podjęcia uchwał

a)Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie
wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wilczyce na 2019 rok

Radny Edward Trznadel zapytał w sprawie zakupu sprzętu , powiedział , że
komisja gospodarki finansowej przegłosowała pozytywnie projekt, natomiast
komisja ochrony środowiska w pkt. 13 projektu wprowadziła zmiany, radny zapytał
nad czym ma głosować ponieważ nastąpiły zmiany propozycji zakupu sprzetu.
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Radny Salata Leszek powiedział, że należy przegłosować projekt uchwały ten co
jest jeżeli nie przejdzie przegłosować zmiany do projektu.

Wójt Gminy wyjaśnił, że temat zakupu sprzętu był już poruszany w ubiegłym roku,
aby gminę doposażyć w sprzęt komunalny tj, ciągnika, maszyny do wycinania
zakrzaczeń i sprzętu do odśnieżania. Projekt uchwały został przygotowany, środki
finansowe na zakup sprzętu do posypywania dróg i pługa zostały ujęte w projekcie
uchwały. Sprzęt zostanie zakupiony w jednym komplecie aby służył mieszkańcom
gminy. Jeśli radni proponują inny zakup, i są za wprowadzeniem poprawki do
projektu uchwały to należy zgłosić przegłosować i wprowadzić poprawkę.

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy zgłaszają
zmiany do projektu, jeśli tak to należy przegłosować.

Radny Edward Trznadel powiedział, ze nie jest przeciwko zakupowi sprzętu do
odśnieżania, bo jest on bardzo potrzebny. Wydając środki finansowe, musimy się
zastanowić, czy taki zestaw kupić, czy inny. Wg radnego taki sprzęt jest potrzebny
i jest za zakupem.

Wójt Gminy zwrócił się do radnego Jana Judy o przedstawienie stanowiska komisji.

Radny Jan Juda - Przewodniczący komisji przedstawił ponownie stanowisko
komisji.

Wójt Gminy powiedział, że stanowisko komisji jest pozytywne zostało
przegłosowane. W dalszej wypowiedzi Wójt Gminy nawiązał do zimowego
utrzymania dróg.

Radny Janusz Pietraszewski powiedział, że nikt nie jest przeciwny zakupu sprzętu,
dajemy szansę dokupienia dodatkowego. Sprzęt jest potrzebny, nikt tego nie neguje,
komisja wyraziła swoje zdanie, i jest z tym aby go kupić, tylko zakup odsunąć
w czaSIe.

Radny Roźmiej nawiązał do wypowiedzi Wójta powiedział, że na terenie naszej
gminy drogi są wąskie i zdaniem radnego zakupiony sprzęt sprawdził by się na
naszych drogach.

Innych zapytań radni nie zgłosili
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Radni podjęli Uchwalę Nr XIII/I03/2019 w sprawie wprowadzenia zmIan
w budżecie Gminy Wilczyce na 2019 rok

Za podjęciem Uchwały głosowało 10 radnych, od głosu wstrzymało się 4 radnych.

b) Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia
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planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli
zatrudnionych w szkołach dla których organem prowadzącym jest Gmina
Wilczyce na 2020 rok.

Radni nie zgłosili zapytań do przedstawionego projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Radni podjęli Uchwalę Nr XIII/I04/2019 w sprawie ustalenia planu dofinansowania
form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty
dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach dla których
organem prowadzącym jest Gmina Wilczyce na 2020 rok.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych.

c) Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie Gminnego
Programu Profilaktyki iRozwiązywani Problemów Alkoholowych oraz
Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok.

Radni nie zgłosili zapytań do przedstawionego projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Radni podjęli Uchwalę Nr XIII/l OS/2019 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki
i Rozwiązywani Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2020
rok.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych.

d) Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie
zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Wilczyce
z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na
2020 rok.

Radny Trznadel Edward zadał pytanie , powiedział, że uchwała była podjęta na
poprzedniej Sesji Rady Gminy, zapytał dlaczego są zmiany w zakresie publikacji
Uchwały, czy są uwagi Urzędu Wojewódzkiego w tym zakresie.

Sekretarz Gminy wyjaśniła, że Wydział Prawny, Nadzoru i Kontroli
Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego zwrócił uwagę , że uchwał powinna
podlegać publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego.

Innych zapytań radni nie zgłosili.
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały.
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Radni podjęli Uchwałę Nr XlII/106/2019 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie
przyjęcia Programu współpracy Gminy Wilczyce z organizacjami pozarządowymi
i podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2020 rok.

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych.

Uchwalone uchwały zostały podjęte w tlybie jawnym, wraz z wykazem imiennych
głosowań w załqczeniu do niniejszego protokołu.

Ad.9
W punkcie tym radni nie zabrali głosu.

Ad.IO

W sprawach różnych głos zabrał radny Adam Krakowiak powiedział, że rok temu
zgłaszał zawieszenie 4 lamp oświetlenia ulicznego, 2 w miejscowości Daromin przy
remizie OSP i w wąwozie i 2 lampy w Bożęcinie przy świetlicy wiejskiej i drodze
gminnej ze względu bezpieczeństwa mieszkańców.

Radny Eugeniusz Po lit w swej wypowiedzi powiedział m. innymi, że jest
delegatem ŚIR, uczestniczył w posiedzeniu Świętokrzyskiej Izby Rolniczej następnie
przekazał informacje z posiedzenia. Po nowym roku w ARiMR będą nowe programy
dla rolników, informacje udzielane będą w biurze Agencji. Będą prowadzone
kontrole gospodarstw rolnych. Nawiązał do utrzymania Izb Rolniczych, trudności
finansowych, przekazania do Izb Rolniczych 2% od wpływów podatku rolnego.
W dalszej wypowiedzi nawiązał do zakupu sprzętu komunalnego, utwardzenia placu
przed budynkiem Urzędu Gminy, realizacji uchwał Rady Gminy.

Wójt Gminy wsłuchując się w wypowiedź radnego, powiedział, że jeżeli radny jest
reprezentantem Izby Rolniczej to dba o budżet Izby, radny słusznie zauważa co by
zmienić w budżecie, to samo powinien zmienić dla Izby.
Jeżeli chodzi o sprawy inwestycyjne, realizacji uchwał, to nie mogliśmy wcześniej
wejść z budowa parkingu, ponieważ nie były zakończone prace związane
z termomodernizacją. Program termomodernizacji przesuwał się w czasie,
występowałyśmy do Urzędu Marszałkowskiego o przełożenie terminu prac. Na
budowę parkingu musimy ogłosić przetarg, z którego wynikać będzie kwota
realizacji zadania.
W sprawie zapytania radnego A. Krakowiaka w sprawie założenia lamp oświetlenia
ulicznego Wójt Gminy powiedział, że lampy będą uzupełniane, część zadań
inwestycyjnych przesuwa się na rok następny.

Aleksander Bidas - powiedział, że to on jest delegatem Świętokrzyskiej Izby
Rolniczej natomiast radny Po lit nie jest kandydatem do Świętokrzyskiej Izby
Rolniczej , jest tylko radnym powiatowym Izby Rolniczej. Następnie Pan Bidas
przedstawił skład nowego zarządu Świętokrzyskiej Izby Rolniczej. Poinformował, że
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na zaproszenie Śląskiej Izby Rolniczej uczestniczy w konferencji w Szczyrku.
Tematem konferencji był rolniczy handel detaliczny. Na zaproszenie Krajowej Rady
Izb Rolniczych uczestniczył w spotkaniu Krajową Radą Izb Rolniczych i Ministrem
Rolnictwa Ardanowskim. Tematem spotkania było zwiększenie kompetencji Izb
Rolniczych. Następnie Pan Bidas powiedział o procedurze dopłat do użytków
zielonych.
Pan Bidas powiedział, że kolega wspomniał o utrudnieniach finansowych jakie
posiada Izba Rolnicza w związku z tym podziękował Wójtowi Gminy za przekazanie
środków finansowych w wysokości 2% od wpływów podatku rolnego.
Nawiązał do opinii ŚIR o projektach uchwał podatku rolnego, nadmienił, że
większość gmin podwyższyła podatek rolny.

Wójt zwrócii się do Pana Bidasa- Delegata ŚIR z zapytaniem jaką funkcję
w Izbach Rolniczych pełni radny Polit.

Pan Aleksander Bidas odpowiedział, że radny Eugeniusz Polit jest radnym do
powiatu sandomierskiego Izby Rolniczej, natomiast moja osoba jest delegatem do
Świętokrzyskiej Izby Rolniczej.

Radny Eugeniusz Polit nawiązał do Izb Rolniczych, kondycji finansowej, wyjaśnił,
że budżet jest z poprzedniego roku, realizowany jest przez obecną radę.
Najważniejsze informacje uzyskane w ŚIR będzie przekazywał mieszkańcom gminy.
Następnie nawiązał do termomodemizacji budynku szkoły podstawowej
w Radoszkach, można było w zamian wykonać termomodemizację budynku szkoły
podstawowej w miejscowości Łukawa.

Wójt Gminy wyjaśnił, że obecnie będzie możliwość kolejnych naborów wniosków
na termomodernizację i wniosek taki będzie można złożyć.

Jan Roźmiej -Przewodniczący Rady Gminy w związku z wyborem na
Przewodniczącego Rady Gminy złożył ustną rezygnację z członkostwa
i Przewodniczącego w komisji gospodarki finansowej, rolnictwa, drogownictwa,
promocji i rozwoju gospodarczego oraz z członkostwa w komisji skarg, wniosków
i petycji.

Ad. 11

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad o godz.12:IO
Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XIII Sesji Rady Gminy.

Protokołowała: Alicja Król
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